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Fullmäktigefråga till Katarina Nyberg Finn (S) 

Tillgängligheten i vården 

Den största utmaning vi har är att säkerställa att alla människor får vår i tid. En 

svårt och komplex sak att lösa men likväl av högsta prioritet. 

Vår situation och vägen framåt 

I månadsrapporten för oktober månad för hälso- och sjukvårdsnämnden framgår det att vår 

tillgänglighet är låg i relation till riket. Det är oroväckande att vi har sämre tillgänglighet under 

september månad än vad vi hade september 2023 gällande operation/behandling/åtgärd. 

Tyvärr ser vi även en negativ utveckling under augusti och september gällande medicinsk 

bedömning. 

I din roll som ordförande för hälso- och sjukvårdsnämnden har du återkommande informerat 

regionfullmäktige om att köerna har minskat inom flera verksamheter men ändå ser vi denna 

utveckling inom tillgängligheten. Det finns ett behov hos regionfullmäktige att få en komplett 

information om tillgängligheten och därav min fullmäktigefråga. 

Det jag vill veta är: 

• Inom vilka verksamheter har tillgängligheten försämrats? 

• Varför försämras tillgängligheten samtidigt som personalkostnaderna stiger? 

• Vilka åtgärder kommer du prioritera för att vända utvecklingen? 

• När kommer vi nå rikssnittet för tillgänglighet? 

 

Robert Hamberg (M) 

Oppositionsråd 
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